

距離白日夢最近的時光 The time when sweet daydreams were within your reach.

「衛武營小時光」7至12月能量不間斷,引領眾人穿越日常的黑洞,漫步在一條最靠近彼此白日夢的時刻。每月限定一場於週五夜晚,以多元的 表演類型,如音樂或戲劇等,陪伴人們於衛武營,一同共樂、放空、放鬆,放飛自由的靈魂,飄遊在這最美好的時光。

From July all the way to December, Weiwuying Showtime will lead people through the black hole of the ordinary on a pathway of intimate daydreams. Once a month on Friday nights, enjoy a diverse curation of performances, such as theater and music. Come to Weiwuying for a fun and relaxing time. Let your soul take flight on this beautiful night.

節目總覽 List of Performances

◆ 表演廳 Recital Hall
◆ 票價 Ticket | 300、500

7/23 Fri. 20:00-21:00

Circo 樂團 Circo Ensemble



班多鈕手風琴 小提琴 李承宗 王致翔 陳永禎 羅貝多

Bandoneon

LEE Chen-chung WANG Chih-hsiang CHEN Shih-lin **CHEN Hung-chih** CHEN Yung-jen Roberto ZAYAS **HUANG Li-chin**

8/20 Fri. 20:00-21:00

CUBE BAND 立方式



吳妍萱 蘇筠涵

WU Yen-hsuan Guzheng SU Yun-han

9/17 Fri. 20:00-21:00



SU Shen-yu TSENG Tseng-yi LIN Kuan-liang

Organ3樂傳

港口小酒館-皮亞佐拉的探戈回憶 Tango Bar on the Port-Piazzolla's Memories of Tango

Circo樂團是臺灣少數以班多鈕手風琴為主要樂器的樂團, 結合團員們在古典、爵士樂領域的深厚基礎,在探戈音 樂以及皮亞佐拉的作品中開創出新的音樂視野。今年適 逢新探戈音樂之父皮亞佐拉大師誕辰100週年,Circo樂 團精選了大師最能代表小酒館氛圍的作品,盼能呈現探 戈音樂從港口小酒館發源的迷人魅力!誠摯地邀請您來 聆聽漂泊旅人的故事,邀請您一起在歌聲裡低迴,在舞 步裡傾倒,在皮亞佐拉的探戈音樂裡,不醉不歸…

Circo Ensemble is one of few musical groups that features the Bandoneon in Taiwan. With solid foundations in Classical and Jazz music, outstanding musicians in Circo explore and create their own musical territories in Tango and Piazzolla's music. In celebration of Piazzolla's 100th birthday, they have selected Maestro's works that especially captured the atmosphere of the Tango Bar where the Tango culture originated. Cordially invite you to come and collect the stories of wanderer, to linger in the songs, to luxuriate in the dance, and to indulge and get drunk in Piazzolla's tango music until the end!

城市。光景 **Urban Lights**

CUBE BAND(立方式)由古筝、琵琶與打擊樂組成,是 國內首見的重奏組合。三個樂器猶如不同基調的音色 搭配變幻,展現時而濃烈時而溫潤的層次,帶來樂器 對話之間的火花。出生於高雄的三位音樂家對音樂有 著共同的熱情與韌性,此次透過傳統樂器不同的質地, 使用三個點狀樂器的特性,將數字搖滾、融合等不同 的音樂風格交錯、碰撞,呈現城市中,時序變化產生 的光影風景。

CUBE BAND is the first ensemble in Taiwan to consist of guzheng, pipa, and percussion. Three musical instruments with unique tones create various tonal layers that range from forceful and tender and spark an instrumental dialogue. The three Kaohsiung-native musicians share a passion and tenacity for music. They injected the unique tonal textures of traditional instruments into different music styles, such as mathematical rock and fusion, to blend and collide and create an urban musical scenery.

Ciao Bella

蘇聖育陪伴女兒三年以來的點滴為啟發,紀錄喜悅以及挫 折,將情感注入作品,以音樂寫日記,如專輯同名歌曲便 收錄了與Bella的日常對話。一聲招呼告別過去,迎接新 生命,開啟一趟以音樂紀實的人生之旅。借助悠遊的爵 士,真摯的情感表露無遺。誠摯邀請各路朋友們,來聆聽 爵士三重奏的絕佳默契,也體驗超越言語的音樂日記。

Shen-yu found inspiration in the three years caring for Bella, his daughter. He recorded the highs and lows, injected rich emotion into the album, and created a musical diary. In the title track, he even included daily conversations with Bella. With Ciao Bella, Shen-yu bids the past farewell, welcomes his newborn into the world, and embarks on a new journey in life. True emotions are thoroughly expressed through free-flowing jazz. Please join us on an experience of perfect musical chemistry and a paternal diary beyond words.

10/22 Fri. 上作至 GarsonPlay Studio

工作军



11/19 Fri. 20:00-21:00

以莉・高露 Ilid KAOLO



12/10 Fri. 20:00-21:00

許維芳 Yvonne HSU



陳家聲2人演唱會 Garson CHEN Mini Concert: Duet

陳家聲工作室致力於發現生活中的荒謬與戰慄,用詼諧 逗趣的笑鬧方式包裝嚴肅正經的議題。

陳家聲回來了! 為了慶祝人生第一次失戀, 他開了一場單 身限定演唱會。同一時間,外傳因為情傷而沉寂多時的 療癒系歌手 Raven正在城市的另一角舉辦復出音樂會。 兩個看似毫無關聯的人,要用自己的歌曲分享一些往事、 一些回憶、一些希望能放下的事情。

GarsonPlay Studio is committed to discovering the absurdities and tremblings of daily life. They specialize in packaging serious issues in humorous tones and joyous clamor. Garson CHEN is back. To celebrate the first break up in his life, he will be holding a concert exclusively for single people. At the same time, "soul-healing" singer Raven, who has stayed silent for quite a while allegedly due to heartbreak, is holding a comeback concert in another corner of the city. Two people who appear to have no connections with each other will through their songs, share their past, their memories, and things they hope to let go of.

尋找你 Longing

以莉·高露的原創歌曲,每首歌都是一段「記憶」的 回溯,生命某個階段的心境,裡頭有追尋、有失落、 有思念、有勇氣。「海」是這場演出的曲目中很重要 的引子,讓音樂沒有了時間差,自在地在不同時空中 穿梭。在她溫暖的歌聲中,我們希望讓你聽見更多樣 的以莉·高露。從音樂串連你我,也許會發現,啊! 原來我們曾經有份共同的記憶。

Every original song by Ilid KAOLO is a retrospect of a "memory," a state of mind at a particular stage in life. There is pursuit, loss, longing, and courage. The "Sea" is an essential prologue to this performance, allowing the music to travel freely in another time and space without delay. We hope you hear the different sides of Ilid KAOLO through her soothing voice. As we are connected through music, perhaps you will discover: Hey! We once shared a memory.

0

再一次遇見 **Meeting Once Again**

許維芳,高雄人,因畢業歌曲,一夕成名,獲封「畢業 歌女神」。爾後一首首經典原創及翻唱,如同閨蜜耳語 版,陪伴大家經歷每個經歷。在畢業季,聽見她磁性的歌 聲,因而得到療癒;在節目上,看見她為夢想努力不懈, 因而獲得激勵。這場演出精心挑選的歌曲,是在播放清 單一定會有的歌單,療癒所有需要被療癒的我們。讓暖 心閨蜜許維芳再一次和你相遇。

Yvonne HSU became famous overnight for her graduation song and garnered the title, "Graduation Song Goddess." Afterward, she recorded cover songs and wrote original ones that accompanied listeners through life like a whisper from a bestie. You probably knew her for the first time during graduation season. She soothed your soul through the rasp in her voice. Maybe you knew her from a show where seeing her follow her dreams inspired you. These carefully selected songs exist in someone's playlist, soothing all of us who needed comforting. Let's meet your heart-warming bestie Yvonne once again.



購票指南 **HOW TO PURCHASE THE TICKET**

請洽衛武營3F服務中心或上OPENTIX兩廳院文化生活 Please go to the box office at Weiwuying 3F Service Center or go to https://www.opentix.life/.

小時光鐵粉 ●● 專屬獨家贈品

當日演出前憑演出票券進入表演廳前廳,即可索取 **衛武營小時光系列小禮!**(數量有限, 索完為止)

Claim your Weiwuying Showtime series' small gift by redeeming with your ticket at Recital Hall 1F Foyer on the day of the performance. (Limited stocks only)





